

Source segment	Target segment
Testing – Translations	التحليل - الترجمات
Get your Covid-19 test	احصل على تحليل كوفيد-19
Are you a key worker?	هل أنت عامل/موظف أساسي؟
Or do you leave home for your work?	أو هل تترك منزلك للذهاب للعمل؟
Do you live or care for elderly or vulnerable relatives?	هل تعيش مع أقارب كبار في السن أو من أصحاب الصحة الضعيفة أو تقوم على رعايتهم؟
Then it's really important you get tested for Covid-19 regularly.	لذلك، من الأهمية الحقيقية أن يُجرى لك تحليل فيروس كورونا (كوفيد-19) بانتظام.
1 in 3 people with Covid-19 don't experience symptoms, so you could be spreading it accidentally.	لا تظهر أعراض على واحد (1) من كل ثلاثة (3) أشخاص مصابين بفيروس كورونا (كوفيد-19)، ولذلك ربما تنشر المرض عن غير قصد.
You can get tested in Waltham Forest, with or without symptoms.	يمكن أن يُجرى لك التحليل في وولثام فوريسست، مع وجود أعراض أو بدونها.
Getting tested is safe, quick and free and we have test sites across the borough – so there will be one local to you.	إن التحليل آمن وسريع ومجاني، ولدينا مواقع لإجراء التحليل في كافة أرجاء البلدية، ولذلك هناك موقع محلي قريب منك.
Getting tested can help save lives.	التحليل ينقذ الأرواح.
Please visit www.walthamforest.gov.uk/testing	تفضل بزيارة موقعنا الإلكتروني: www.walthamforest.gov.uk/testing
http://www.walthamforest.gov.uk/testing	http://www.walthamforest.gov.uk/testing
Testing – Vaccinations	التحليل - اللقاح
Getting the Covid-19 vaccine is our way to beat this dangerous virus.	الحصول على لقاح فيروس كورونا (كوفيد-19) هو الطريقة التي نهزم بها هذا الفيروس الخطير.
The NHS will contact you when it is your turn to have the vaccine, so please do not contact them about getting your vaccine.	سوف تتصل بك هيئة الصحة الوطنية عندما يحين دورك لتلقي اللقاح، ولذلك يُرجى عدم الاتصال بالهيئة بشأن حصولك على اللقاح.
The vaccine is your most effective defences against the dangerous virus and works by teaching your immune system to defend itself against the attack of Covid-19.	واللقاح هو دفاعاتك الأكثر فعالية ضد الفيروس الخطير ويعمل بأن يُعلم جهازك المناعي بأن يدافع عن نفسه ضد هجمة فيروس كورونا (كوفيد-19).
The vaccine is safe and you cannot catch Covid-19 from having it.	واللقاح آمن ولا يمكن أن تُصاب بفيروس كورونا بسبب حصولك عليه.
By encouraging others to get the vaccine when it's their turn, we can help to beat this terrible virus.	إننا حين نشجع الآخرين على الحصول على اللقاح عندما يحين دورهم نستطيع المساعدة في هزيمة هذا الفيروس الفظيع.
For more information, please visit the NHS website.	للمزيد من المعلومات، تفضل بزيارة الموقع الإلكتروني لهيئة الصحة الوطنية.